
POM美国杜邦FG500TL NC010
1.5%PTFE填充食品级低磨耗润滑聚甲醛

产品名称 POM美国杜邦FG500TL NC010
1.5%PTFE填充食品级低磨耗润滑聚甲醛

公司名称 京冀（广州）新材料有限公司

价格 32.00/千克

规格参数 POM:1.5%PTFE填充
FG500T:食品级
FG500T:低磨耗润滑聚甲醛

公司地址 广州市南沙区丰泽东路106号（自编1号楼）X130
1-E014087（注册地址）

联系电话 18938547875 18938547875

产品详情

POM 聚甲醛 赛钢 FG500AL NC010   美国杜邦 均聚物
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聚甲醛POM,防静电POM,导电POM,玻纤增强POM,抗紫外线耐候级POM,加铁氟龙POM,

矿纤增强POM,碳纤增强POM,高粘度POM,高滑动POM,低粘度POM,食品级POM,低翘曲尺寸稳定POM,

超高韧性POM,通用级POM,耐磨级POM,高抗冲POM,挤出级POM.
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POM is widely used in manufacturing all kinds of sliding and rotating mechanical parts, making all
kinds of gears, levers, pulleys, sprockets, especially suitable for bearing, hot water valves, precision
metering valves, conveyor chains and rollers, flowmeters, automotive internal and external handles,
cranks and other window rotation machinery, oil pump bearing block and impeller gas switch valve,
electronic switch parts, fasteners, terminal mirror cover, fan parts, heating plate, instrument buttons; All
kinds of pipes and agricultural sprinkler irrigation system and valves, sprinklers, faucets, bathtub parts;
on and off keyboard, buttons, audio and video tape reels; Temperature Control Timer; power tools,
garden finishing tools parts; In addition, it can be used as surfboard, sailboat and all kinds of sled parts,
watch micro-gear, sports equipment frame accessories and knapsack with all kinds of rings, fasteners,
lighters, zippers, Buckle Ring; Cardiac pacemakers in medical devices; artificial heart valves, apex
vertebrae, artificial limbs, etc. .
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